
ПРОТОКОЛ №3 

засідання постійної комісії з питань охорони здоров’я, соціальної політики, гуманітарних 

питань та розвитку громадянського суспільства, свободи слова та інформації 

 

14.01.2021            14.00 

Місце проведення: сесійна зала 
Всього членів комісії – 7 чол. 

Присутні: А. Войталюк, В. Гесаль, Н. Зимак-Закутня, С. Золотухін, В. Підгайчук, 

О.Піддубна.  

Відсутні: І. Ящук. 

Запрошені: С. Воронецький – начальник управління праці та соціального захисту 

населення, Ю. Римар – головний юрисконсульт Департаменту освіти та науки 

  

Головує: С. Золотухін – голова постійної комісії. 
 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ. 

1. Про розгляд звернення Парафіяльної ради Свято-Георгієвського храму. 

2. Про розгляд звернень Департаменту освіти та науки. 

 

1. СЛУХАЛИ: 

С. Золотухіна – 

голову комісії 

 

На розгляд комісії пропонується звернення Парафіяльної ради Свято-

Георгієвського храму з проханням надати допомогу в облаштуванні 

благодійної їдальні, а саме зробити покриття площею 45 кв.м над 

столами благодійної їдальні, що знаходиться під відкритим небом. На 

засідання нашої комісії присутній С.Воронецький – начальник 

управління праці та соціального захисту населення, який може дати 

роз’яснення по даному питанню. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

С. Воронецький  

 

Аналогічний лист було направлено на ім’я міського голови і мені дано 

доручення вивчити дане питання з виїздом на місце. Люди, які до нас 

звернулись дійсно роблять гарну справу і я вважаю, що їм потрібно 

допомогти. Звичайно, ми не будемо виділяти бюджетні кошти, але, 

думаю, будемо шукати благодійників, які зможуть знайти такі кошти для 

облаштування благодійної їдальні. 

  

В обговоренні взяли участь депутати: А. Войталюк, В. Гесаль, Н. Зимак-Закутня, С. Золотухін, 

В. Підгайчук, О.Піддубна. 

 

С. Золотухін Дійсно питання потрібно вивчити, тому ми підтримуємо доручення щодо 

вивчення питання з виїздом на місце і даємо відповідне протокольне 

доручення управлінню праці та соціального захисту населення від нашої 

комісії. Ставлю на голосування дану пропозицію. 

ГОЛОСУВАЛИ: За - 6, Проти – 0, Утр. – 0, Не голос. – 0. Прийнято. 

 

ВИРІШИЛИ: Протокольно доручити управлінню праці та соціального захисту населення 

вивчити питання щодо облаштування покриття площею 45 кв.м над 

столами благодійної їдальні, що знаходиться під відкритим небом з 

виїздом на місце. 

 

2. 

2.1. СЛУХАЛИ: 

С. Золотухіна – 

голову комісії 

 

На адресу постійної комісії з питань охорони здоров’я, соціальної 

політики, гуманітарних питань та розвитку громадянського суспільства, 

свободи слова та інформації надійшло три листа від Департаменту освіти 

та науки. 

 До розгляду пропонується лист Департаменту освіти та науки, в якому 

нас просять надати представника від постійної комісії для включення у 



склад комісії з питань безоплатного приймання-передачі спільної 

власності територіальних громад сіл, селищ, міста Хмельницького 

району Хмельницької області у комунальну власність Хмельницької 

міської територіальної громади Пироговецького ліцею Хмельницької 

районної ради Хмельницької області, Масівецької загальноосвітньої 

школи І-ІІ ступенів Хмельницької районної ради Хмельницької області, 

Водичківської загальноосвітньої школи І-ІІ ступенів Хмельницької 

районної ради Хмельницької області, Давидковецької загальноосвітньої 

школи І-ІІІ ступенів Хмельницької районної ради Хмельницької області, 

Копистинського навчально-виховного комплексу «Загальноосвітня 

школа І-ІІІ ступенів, центр розвитку творчих здібностей дитини» 

Хмельницької районної ради Хмельницької області. Які будуть 

пропозиції? 

 

ВИСТУПИЛИ: 

А. Войталюк 

 

Пропоную свою кандидатуру. 

В обговоренні взяли участь депутати: А. Войталюк, В. Гесаль, Н. Зимак-Закутня, С. Золотухін, 

В. Підгайчук, О.Піддубна. 

 

С. Золотухін Немає заперечень? (Немає). Ставлю на голосування дану пропозицію. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: За - 6, Проти – 0, Утр. – 0, Не голос. – 0. Прийнято. 

ВИРІШИЛИ: Делегувати А. Войталюк для включення у склад комісії з питань 

безоплатного приймання-передачі спільної власності територіальних громад 

сіл, селищ, міста Хмельницького району Хмельницької області у 

комунальну власність Хмельницької міської територіальної громади 

Пироговецького ліцею Хмельницької районної ради Хмельницької області, 

Масівецької загальноосвітньої школи І-ІІ ступенів Хмельницької районної 

ради Хмельницької області, Водичківської загальноосвітньої школи І-ІІ 

ступенів Хмельницької районної ради Хмельницької області, 

Давидковецької загальноосвітньої школи І-ІІІ ступенів Хмельницької 

районної ради Хмельницької області, Копистинського навчально-виховного 

комплексу «Загальноосвітня школа І-ІІІ ступенів, центр розвитку творчих 

здібностей дитини» Хмельницької районної ради Хмельницької області. 

 

2.2. СЛУХАЛИ: 

С. Золотухіна  – 

голову комісії 

 

До розгляду пропонується лист Департаменту освіти та науки, в якому 

нас просять надати представника від постійної комісії для включення у 

склад комісії з безоплатного приймання-передачі зі спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ, міста Деражнянського району 

Хмельницької області у комунальну власність Хмельницької міської 

територіальної громади Богдановецького навчально-виховного комплексу 

«Загальноосвітня школа І-ІІ ступенів - дошкільний навчальний заклад (ясла-

садок)». Які будуть пропозиції? 

 

В обговоренні взяли участь депутати: А. Войталюк, В. Гесаль, Н. Зимак-Закутня, С. Золотухін, 

В. Підгайчук, О.Піддубна. 

 

С. Золотухін Є пропозиція включити до складу комісії А.Войталюк. Немає 

заперечень? (Немає). Ставлю на голосування дану пропозицію. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: За - 6, Проти – 0, Утр. – 0, Не голос. – 0. Прийнято. 

ВИРІШИЛИ: Делегувати А. Войталюк для включення у склад комісії з безоплатного 

приймання-передачі зі спільної власності територіальних громад сіл, селищ, 

міста Деражнянського району Хмельницької області у комунальну 

власність Хмельницької міської територіальної громади Богдановецького 

навчально-виховного комплексу «Загальноосвітня школа І-ІІ ступенів - 



дошкільний навчальний заклад (ясла-садок)». 

 

2.3. СЛУХАЛИ: 

С. Золотухіна – 

голову комісії 

 

До розгляду пропонується лист Департаменту освіти та науки, в якому нас 

просять надати представника від постійної комісії для включення у склад 

комісії з питань безоплатного приймання-передачі з державної власності у 

комунальну власність територіальної громади міста Хмельницького 

друкованої продукції Національної академії педагогічних наук України. Які 

будуть пропозиції? 

 
 

В обговоренні взяли участь депутати: А. Войталюк, В. Гесаль, Н. Зимак-Закутня, С. Золотухін, 

В. Підгайчук, О.Піддубна. 

 

С. Золотухін Є пропозиція включити до складу комісії А.Войталюк. Немає 

заперечень? (Немає). Ставлю на голосування дану пропозицію 

 

ГОЛОСУВАЛИ: За - 6, Проти – 0, Утр. – 0, Не голос. – 0. Прийнято. 

ВИРІШИЛИ: Делегувати А. Войталюк для включення у склад комісії з питань 

безоплатного приймання-передачі з державної власності у комунальну 

власність територіальної громади міста Хмельницького друкованої 

продукції Національної академії педагогічних наук України. 

 

 

 

Голова комісії        С. ЗОЛОТУХІН 

 

Секретар комісії         Н. ЗИМАК-ЗАКУТНЯ 

 


